
 

   

  

Protokoll styremøte 17.-18.04.2024 
Sted: Tollbugata 22 

Tilstede: Petrin Eide, Vilja Jeksrud, Solfrid Strand, Birgitte Kristensen, Cathrine Heen og Astrid 
Wevling 

Forfall: Sisilie Skråmm og Monica Sæle 

26/24 Godkjenning av innkalling 
Vedtak: innkallingen godkjennes selv om den kom noe sent. 

27/24 Godkjenning av protokoll fra styremøtet mars 
Vedtak: protokollen for mars godkjennes. 

Runde rundt bordet. 

28/24 Profesjonsmeldingen 
Faggruppeleder og NSF har jobbet med profesjonsmeldingen. Hva betyr profesjonsmeldingen? De 
foreslår å fjerne karakterkrav før sykepleie- og lærerutdanning. Enkelte utdanningsstillinger (10%) vil 
kunne være for to år. Det skal ikke koste noe. Petrin har forberedt en presentasjon til 
lokalgruppelederne. 

51/23 Nettverkssamlinger i april 
Gjennomgang av program for nettverkene. Vilija har laget teamslenke til foredrag av Edith Gjevjon 
som er videresendt til lokalgruppeledere, lærere, fag- og ledernettverk. Solfrid har bestilt lunsj og 
kaffe til de respektive rom.  

Solfrid kan presenterer økonomi med fokus på reise- og utleggsystemet for lokalgruppelederne. 

52/23 Seminardager Trondheim 
Call for abstrakts? Vi sender utkast til invitasjon med frie foredrag til Fjell og Fjord for kvalitetssikring. 

Det er et par huller. Hovedinnleder? Petrin foreslår Linda Eide, ny helseminister eller Gunnar Bovim? 
Per Espen Akselsen faglig leder Nasjonalt senter for antibiotikabruk? Petrin sender forespørsler.  
Edith Gjevjon blir forespurt etter at hun har presentert «oppgavedeling» på lokalgruppeledersamling. 

Lærernettverket: Bes oppmuntre masterstudentene til å sende inn til frie foredrag. 

Vi blir enig om å sette opp paneldebatten til neste styremøte. Neste styremøte 13. og 14. juni blir på 
Brekkestø. 

29/24 Økonomi 
Kasserer har en gjennomgang på status ved økonomien. Det nye økonomi rapporteringsløsning 
OneStop Reporting (OSR) er ikke intuitivt. Solfrid skal på kurs 7. mai. Solfrid ber om at styret får 
tilgang til systemet og tar en gjennomgang på neste styremøte. Semine er fakturabehandling. Unit4 
er reise- og utleggssystem. Vi diskuterer når det kan passe med kassererkurs for lokalgruppene. 
Forslag om teamsundevisning før sommeren og fysisk sammen med lokalgruppeledere i Trondheim. 

30/24 Inspira 
Vi har fått tildelt midler fra NSF for tre år siden. Det planlegges to seminarer sammen med anestesi- 
og intensivsykepleierne. Forslagene for tema er: 



 

   

  

 Fra prosjekt til artikkel? 

 Fra masteroppgave til artikkel? 

Ann-Chatrin L. Leonardsen ønsker å lage en informasjonsfilm om fagfellevurdering av artikkel. 

Det har vært samtale med forlaget hvordan man kan annonsere i Inspira. Forlaget kan legge inn 
annonsene, men faggruppene må gjøre forarbeidet. Kontaktpersonene i Inspira er enig om å ha en 
prøveperiode for bruk av annonsering fra leverandører. Det er forslag om å honorer noen (1-2 
personer) for denne jobben. Vi spør om noen fra lokalgruppelederne ønsker en slik oppgave. 

Vedtak: Prosjektmidlene fra NSF skal benyttes til skriveseminar «prosjekt til artikkel» og 
«masteroppgave til artikkel». 

31/24 NORNA 
Det er laget en side til neste kongress på Island http://norna2025.is 

Laget en felles nettside for NORNA i fagportalen  

NORNA | International page | Operasjonssykepleierne NSF (nsflos.no) 

De ulike landene opplever utfordringer rundt oppgavedeling. Det er jobbet med en felles kronikk på 
engelsk hvert land må oversette til eget språk før publisering.  

Det er initiert gjennom NORNA et nordisk lærernettverk. Det er ønskelig at en fra lærernettverket 
stiller som representant fra ONSF. 

Marianne Stensvehagen har tatt initiativ til et forskernettverk. Vi diskuterer fordeler om nettverket 
legges under ONSF. Styret er enig om at nettverket må drives selvstendig, men at det er fordeler om 
de har tilhørighet i ONSF. Da kan vi videresende spørreundersøkelser om temaer som er viktige for 
ONSF. Astrid videreformidler våre innspill.   

32/24 Eventuelt 
Petrin orientere om logo. Arbeidet er i gang og Operasjonssykepleierne NSF er prioritert. NSF ønsker 
å jobbe med et helhetlig inntrykk for alle faggruppene, så det tar litt lengre tid. 

Vi minner lokalgruppelederne om frist for å søke stipend og nominere til årets ildsjel.  

Et medlem fra Østfold har bedt om å få bruke stipendet hun mottok i 2023 (for bruk i 2024) ett år 
senere.  
Vedtak: Medlemmet får tillatelse til å bruke stipendet i 2025. 
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